

Bestyrelsesmøde i Sjølund DDS

1. Valg af referent (Ole) og ordstyrer (Patrick)
2. Sidste nyt fra kasserer, Rikke orienterede, der er kommet 14000 kr i indtægt i forbindelse med broløb, vi søger til grej fra overskuddet den netop overstået festuge, der er indkøbt telte efter sommerlejr.
3. Bestyrelseskursus den 22.9 i vores hytte. Ingen deltagere fra vores bestyrelse, da vi lige har afholdt vores eget.
4. Opsamling fra sidst; ansøgning til ny overdækning, ny facebookside, Tobias har oprette en facebook side Sjølund Gruppe som skal bruges til den offentlige del af vores gruppe, Tobias og Patrick arbejder videre siden, der afsættes 500 kr til projektet. Patrick vil kontakte avisen for en artikel om gruppen. Ole har genetableret udluftningsriste ved hytten for sikre mod skadedyr.
5. Udviklingsplan, se vores udkast, gode ideer medtages og drøftes på mødet. (Kan også hænge sammen med punkt 6) Udviklingsplan blev gennemgået på mødet
6. Opsamling på vores kontakt med udviklingskonsulent fra korpset. Opgave til 8.10 drøftes. Mette og Patrick orienterede, og vi snakkede om forskellige tiltag for synlighed. Nyt teams møde 7.10.2026
7. Nyt fra grene, herunder status på ledere. Familie spejd 3 stk, 2 mere på vej, 3 på økseløb. Mikro 9 stk, heraf 1 pige, deltager med 2 patruljer på økseløb, Jonas er med som lederassistent. Mini 6 stk, 4 skal med på økseløb. Junior 1 stk.
8. Nyt fra sommerlejr, god sommerlejr. Fra forældredag den 23.8, 2 nye familiespejdere. Ren kommune den 30.8, flot deltagelse 27 deltog. Natløb, 3-4 oktober
9. Næste møde 11.11.2026 kl 18.00 i hytten
10. Evt, Tobias foreslår et arrangement i forbindelse med halloween, hvor forældre vil gå rundt i byen alla Natteravnene for at give tryghed, skal evt tages op til næste år.